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Till landstingsfullmäktige 
 
Interpellation till Christel Friskopp 
 
 
Vi kan läsa i BLS månadsbokslut för september att kötiderna växer.  
Vi moderater är oroliga över detta. 
De senaste årens index har visat att bara Serbien och Irland haft lika långa väntetider som 
Sverige. Nu lämnar till och med Serbien oss bakom sig.  
 
Att lång väntan har ett högt pris för patienternas livskvalitet och sociala situation är välkänt. 
 
 
Mina frågor till Christel Friskopp blir därför: 
 

1) Vad hindrar Landstinget Blekinge från att ta resoluta grepp om väntetiderna och 
genomföra radikala förbättringar? Det behövs knappast fler utredningar eller mer pengar 
– sjukvården är inte dyrare i länder med god tillgänglighet.  

2) Hur länge till ska köande patienter behöva leva med oro, smärta och arbetsoförmåga för 
att landstinget Blekinge är oförmögen att klara sin uppgift? 
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